

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S1819/111

2019年香港中學文憑試研究測試(Research Tests)

敬啟者：香港考评局每年會為個別中學的中六學生進行研究測試以評估考生的水平，為制訂香港中學文憑考試的評級作參考。本校今年將會協助進行。有關研究測試的安排如下：

活動日期	2019年1月17日(Day 9)
測考時間	2:00 p.m. – 5:30 p.m.
科目	中文科、英文科、數學科、一般能力測試
地點	禮堂
備註	1. 學生必須攜帶鉛筆、計算機和擦膠 2. 學生必須攜帶身份證 3. 當日放學時間為下午5時30分

為配合研究測試，原定於2019年1月17日進行的中六數學科統測將會改期，詳情稍後另行通知。

如有查詢，請致電23800241與曾志生主任聯絡。

請於2019年1月9日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致

貴家長

2019年1月3日



招祥麒

校長 招祥麒博士

回 條

2019年香港中學文憑試研究測試(Research Tests)

敬覆者：有關 貴校通告（編號：S1819/111）內容，業已知悉，並同意敝子弟參與是項活動。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家 長 姓 名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於2019年1月9日或以前透過「家校通系統」回覆

2019年 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S18/19 - 111

3rd January 2019

To: Parents of Secondary 6 student

2019 HKDSE Research Tests

To facilitate the Standards Committee in formulating the grading policies of the HKDSE, the Hong Kong Examinations and Assessment Authority conducts research tests in a number of schools to gauge the standard of the candidates each year. This year, the school has agreed to join the research tests and all S.6 will take these tests on 17th January. Details are as follows:

Date:	17 th January, 2019 (Day 9)
Time:	2:00 p.m. – 5:30 p.m.
Subjects:	Chinese, English Mathematics, and General Ability
Venue:	School Hall
Reminders:	1. Students must bring their pencils, rubber and calculator 2. Students must bring their Hong Kong Identity Card 3. Dismissal time is 5:30 p.m.

The S.6 Mathematics Uniform Test originally scheduled on 17th January will be rescheduled to another day and the details will be announced in due course. For enquiries, please contact Mr TSANG Chi San at 2380-0241. Please reply to this circular through the School Comm System on or before 9th January. Thank you very much for your attention.



Chiu Cheung Ki
Dr. Chiu Cheung Ki
Principal

Reply Slip

2019 HKDSE Research Tests

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S18/19-111 has been read and understood. I **agree** to let my child join the above activity.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please sign this circular through "School Comm System" on or before **9th January 2019**.

Date: _____